
Protokół Nr 14 

Z posiedzenia Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym które odbyło się w dniu 
5 kwietnia 2016r. 

Posiedzenie trwało o godz. do godz. 10^° 

Na posiedzeniu komisji obecni byli: 

1. Rosa Sławomir - przewodniczący komisji 

2. Kaczmarczyk Marcin - członek komisji 

3. Wójcik Grzegorz - członek komisji 

4. Marcinkiewicz Andrzej - członek komisji 

5. Klusek Ryszard - członek komisji 

6. Rasiński Tomasz - członek komisji 

W posiedzeniu uczestniczyli: Pan Radosław Korzeniewski - Wójt Gminy, Pan Zenon 
Zadróżny - Zastępca Wójta, Pan Ireneusz Zieliński - Kierownik Rozwoju i Inwestycji i Pani 
Krystyna Augustyniak - prac. UG. 

W posiedzeniu komisji uczestniczył mieszkaniec wsi Dąbrówka. 

Posiedzenie komisji otworzył Pan Rosa Sławomir - przewodniczący komisji powitał 
zebranycłi i przedstawił następujący porządek obrad: 

1. Rozpatrzenie podań. 
2. Informacja na temat kanalizacji. 
3. Sprawy bieżące. 

Przebieg posiedzenia 

Ad. 1 Podanie Pani Łukasiewicz Barbary zam. Kuligów w sprawie wykupu działki 1531/9 o 
powierzcłmi 149 m^ położonej przy ul. Choinki w Kuligowie która jednocześnie żąda wypłaty 
odszkodowania za bezumowne korzystanie z ww. gruntu w kwocie 36 000,00 zł poza 
wartością działki za którą żąda 6060 zł. 
Przy ul. Choinki posiada również grunt p. Sobolewski Jan, który wyraził zgodę na 
wydzielenie gruntu na poszerzenie drogi zgodnie z mpzp za kwotę 6000 złotych. 
Komisja zawnioskowała jednogłośnie aby przedstawić Pani Łukasiewicz propozycję wykupu 
gruntów za taką sama kwotę tj. 6000 zł a w przypadku odmowy wszcząć postępowanie w 
trybie ustawy o realizacji inwestycji drogowych ( spec - ustawy o drogach). 

Ad. 2 Przewodniczący komisji zapytał Pana Wójta jak zamierza zrealizować zapisy zawarte 
w budżecie związane z kanalizacją . 



Pan Wójt odpowiedział, że przyjęta została koncepcja rozbudowy oczyszczalni. Trwają 
prace nad projektem rozbudowy, który będzie gotowy lipiec - koniec sierpnia br. Po 
zakończeniu tego projektu zostaną zlecone prace na wykonanie projektów na dla 
miejscowości ujętych w tegorocznym budżetu. Pan Zenon Zadróżny nawiązując do zebrania 
wiejskiego mieszkańców Dąbrówki poinformował, że na zebraniu tym została podjęta 
uchwała w której mieszkańcy nie wyrażają zgody na podłączenie irmych miejscowości do 
oczyszczalni w Dąbrówce a następnie odczytał protokół zebrania. Pan Wójt zapoznał z 
koncepcją modernizacji oczyszczalni. Na zakończenie dyskusji w temacie kanalizacji uznano, 
że należy rozmawiać z mieszkańcami aby przekazać im informację na jakich zasadach będzie 
działała oczyszczalnia po modernizacji. 
W dalszej części posiedzenia Komisja udała się na oczyszczalnię ściekó\^by zapoznać się z 
jej stanem. 

Przewomiczący Komisji 
Sławomir Rosa 


